
UČENCI IN KRAJANI POLJAN ŽE (PRE)DOLGO ČAKAJO NA TELOVADNICO

Vse je pripravljeno, z gradnjo pa nič
Približno trl tisoč učencev in številni krajani KS
Poljane so še vedno brez telovadnice. Torej učend
sploh nlmajo v rednem pouku obveznih možnosti za
telesno vzgojo, krajani so prikrajšani za organizirano
rekreacijo. To pa upravičeno povzroča med prvimi in
druglml hudo kri in zato so člani izvršnega sveta
Centra nedavno spet spregovorill o gradnji telovad-
nlce na Poljanah.

Ivan Cankar (DIC) in seveda krajani
KS Poljane? Vzrok je samo en - po-
manjkanje gmotnih sredstev ali še na-
tančneje: teh za zdaj sploh ni.

Potreben denar za gradnjo telovad-
nice naj bi zagotovile naštete sredrye
šole, DIC, zbrali pa naj bi ga tudi po
posebnem samoupravnem sporazumu
o združevanju sredstev za sofinancira-
nje določenih dogovorjenih naložb na
področju družbenih dejavnosti za ob-
dobje 1986 do 1990. No, šole so prispe-
vale za inženiring in dokumentactio,
kaj dosti vei pa tako še ni narejenega.

Vse kaže, da je odbor za gradnjo te-
lovadnice na Poljanah (v rvjem so tr«e
predstavniki srednjih šol in po en
predstavnik DIC, Komunalnega po-
djetja i-oubjjana, Zveze telesno-kultur-
nih organizacij Loubljana - Center,
Mestnega sindikalnega sveta, Loub-
Ijanske banke - Stanovanjsko komu-
nalne banke in KS Poljane ter učenci)
začel z delom, ne da bi imel zagotov-
Ijen denar.

Člani izvršnega sveta so med drugim
sklenili, da je treba telovadnico začeti
graditi čimprej. Ne gre prezreti dej-
stva, da ob lokacyi, kjer bo stala telo-
vadnica. že gradijo stanovanjski ob-

Priprave za potrebno projektno do-
kumentacijo so tako rekoč že zgodovi-
na, do dveh mesecev nazaj pa je bilo
pripravljeno tudi lokacijsko dovolje-
Hje, vsa tehnična dokumentacua in sa-
moupravni sporazum za gradnjo skup-
nih prostorov oziroma zaklonišč. Za-
kaj po tem Se niso začeli z gradnjo tako
potrebnega objekta, ki bi ga uporablja-
le kar štiri srednje šole: za gostinstvo
in turizem, za trgovinsko dejavnost,
upravno - administrativna in šola za
farmacijo in zdravstvo, Dom učencev
srednjega usmerjenega izobraževanja
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jekt(predvidoma bo končan prihodnje
leto), kar bi gradnjo telovadnice poce-
nilo. Izvajalec tega dela je lahko izvaja-
lec gradrue telovadnice (SGP Grosup-
lje) itd. Nenazadnje je treba zapisati,
da je vsa notranja oprema za telovad-
nico že kupljena, vendar še vedno ne-
strpno čaka na uporabnike v zakloniš-
£u DIC. Duša Pregrad Podbevšek


